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Sülysáp Város Önkormányzatának 

Képviselő-testülete 

 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

Készült: Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2020. szeptember 24-én 
18.00-kor megtartott munkaterv szerinti, nyilvános üléséről 
Az ülés helye: a Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
Jelen vannak:  

A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Katus Norbert 
alpolgármester, Balog Mónika, Cseri Péter, Munkhártné Szántai Márta, Seprős Viktor, 
Süli Richárd települési képviselők, később érkezett: Kecser István, Farkas Ferenc 
Tanácskozási joggal: dr. Tóth Krisztina jegyző, Szabó-Debreceni Anikó aljegyző 
Meghívottként: Kovács-Solymosy Zsuzsanna a Sülysápi Hírforrás szerkesztője 
Jegyzőkönyvvezető: Doma Bernadett testületi ügyintéző 
 

Horinka László polgármester: Szeretettel köszöntök mindenkit a szeptemberi testületi 
ülésünkön. Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 9 tagja közül 7 jelen van, a testület 
határozatképes. Külön köszöntöm Kovács-Solymosy Zsuzsannát, aki a Sülysápi Hírforrást 
szerkeszti ezentúl; tapasztalhattátok, hogy új formában jelent meg az újság. Zsuzsanna azért 
van itt, hogy egy kicsit belelásson a testület munkájába, megismerjen bennünket, illetve ha 
felmerülne bennetek valamilyen kérdés, feltehetitek számára. A fontosabb kontaktokat, 
úgymint az intézményvezetők elérhetőségét, megadtuk neki. Mielőtt a napirendre térnénk, egy 
rövid bemutatkozást hagy kérjünk a képviselők kedvéért. 
Kovács-Solymosy Zsuzsanna szerkesztő: Jó estét kívánok! Kovács-Solymosy Zsuzsanna 
vagyok, újságíró a végzettségem. Monoron élek férjemmel és kislányommal. Van egy 
könyvesboltunk is. Egyetem után évekig újságot írtam, aztán a könyvszakma lett az irányom. 
Az irodalmi lapokat nagyon szerettem, de abból nem tudtam megélni, a bulvárlapokat nem 
szerettem, de csak abból lehetett megélni, így maradt a könyvkiadás. Teljesen véletlenül tavaly 
írtam pár cikket a Régióba, és rájöttem, hogy az önkormányzati lapokat is nagyon szeretem, 
mert azzal tudok foglalkozni, aminek értelmét látom. Látom az emberek életét, melyben jól 
érzem magam. Összeraktam a laptervet, jövő pénteken lesz a lapzárta; bárkinek ötlete adódik, 
szívesen állok rendelkezésre.  
Katus Norbert alpolgármester: Előzetesen már megbeszéltük a következő újságot, ami már 
tele van, de ha még van ötletetek, azzal kiegészítjük. Megkérnélek benneteket, hogy 
mutatkozzatok be röviden. 
Seprős Viktor képviselő: Seprős Viktor vagyok, túrákat szervezek Sülysápon évente három 
alkalommal. Régen volt egy fellángolásom, én szerkesztettem az újságban a sportrovatot, de ez 
sajnos elmaradt. De szívesen írnék a sportrovatba. 
Kovács-Solymosy Zsuzsanna szerkesztő: Abban nem vagyok jártas, ezzel kapcsolatban 
keresni foglak. 
 
/18:05 Kecser István települési képviselő megérkezett az ülésre; a Képviselő-testület 9 tagja 
közül 8 jelen van, a testület határozatképes./ 
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Horinka László polgármester: Bemutatom neked Kovács-Solymosy Zsuzsannát, az újságunk 
új szerkesztőjét. Kérlek, pár szóban mutatkozz be. 
Kecser István bizottsági elnök: Kecser István vagyok, kétgyerekes, négyunokás családapa. 
1983. óta foglalkozom a település életével. Jelenleg a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság 
elnöke vagyok, de a civil életben egészen mást csinálok. 
Horinka László polgármester: Hadd mondjam el, hogy elnök úr 1990-1994. között 
polgármester is volt. 
Balog Mónika bizottsági elnök: Balog Mónika vagyok, a Sülysápi Móra Ferenc Általános 
Iskolában dolgozom pedagógusként. Hat évig szerkesztettük alpolgármester úrral és egy volt 
kollégával közösen a Sülysápi Hírforrást. Látva az első megjelent lapot, úgy látom, hogy jó 
kezekben van. 
Kovács-Solymosy Zsuzsanna szerkesztő: Köszönöm. 
dr. Tóth Krisztina jegyző: dr. Tóth Krisztina vagyok, alapvégzettségem építészmérnök, de 
lassan tizenegy éve vagyok a település jegyzője. Helyi születésű vagyok, csakis a 
szülővárosomért vállaltam ezt a munkát, máshol nem csinálnám.  
Szabó-Debreceni Anikó aljegyző: Szabó-Debreceni Anikó aljegyző vagyok; jegyző asszonyt 
helyettesítem, illetve a Hatósági Iroda vezetője vagyok. A szociális ügyekkel foglalkozom, 
illetve minden, ami az Iroda munkakörébe tartozik, anyakönyv, közterület használat, hagyaték 
stb. Egyébként én is sülysápi vagyok, három éve dolgozom itt. 
Süli Richárd képviselő: Süli Richárd vagyok, nekem ez az első ciklusom képviselőként. Két 
gyermekem van, rendezvényszervezéssel foglalkozom. Bármi, ami rendezvény és kulturális 
dolog, abban én is tudok segíteni neked, vagy cikket írni. Örülünk, hogy itt vagy. 
Kovács-Solymosy Zsuzsanna szerkesztő: Köszönöm szépen. 
Munkhártné Szántai Márta képviselő: Munkhártné Szántai Márta vagyok, én is új tagja 
vagyok a képviselő-testületnek, a Sülysápi Csicsergő Óvodában dolgozom. 
Cseri Péter képviselő: Cseri Péter vagyok, 1994. óta vagyok képviselő, a Pénzügyi és 
Városfejlesztési Bizottság munkájában is részt veszek. Négy gyermekem, hét unokám van. 
Közlekedésmérnök a civil végzettségem, a Gödöllői Autópálya Mérnökség vezetőjeként 
dolgozom.  
Horinka László polgármester: Köszönöm szépen mindenkinek a rövid bemutatkozást, és 
Zsuzsannának is, hogy eljött. 
Kovács-Solymosy Zsuzsanna szerkesztő: Én is nagyon köszönöm és örülök, hogy 
megismerhettem önöket. További jó munkát kívánok! 
 
/18:20 Kovács-Solymosy Zsuzsanna szerkesztő távozik az ülésről./ 
 
Horinka László polgármester: Folytatnánk, illetve megkezdenénk az ülésünket. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 9 tagja közül immár 8 jelen van, a testület 
határozatképes. Az ülés napirendi pontjait láthattátok. Van-e valakinek módosító indítványa? 
Van-e kérdés, hozzászólás? Ha nincs, kérem, aki egyetért az ismertetett napirenddel szavazzon. 
 

Ügyrendi határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testület 8 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az előterjesztett 
napirendet elfogadta. 

 
Az ülés napirendje: 

1./  Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta történt 
fontosabb eseményekről (1ET) 

 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
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2./  Védőnő kinevezése a Sülysáp I. számú védőnői körzetbe (2ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
3./  Dr. Gáspár István Humánszolgáltató Központ munkájáról szóló beszámoló 

megtárgyalása (3ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
4./  Gólyahír Bölcsőde elmúlt gondozási évéről szóló beszámoló megtárgyalása (4ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
5./  Csatlakozás a Bursa Hungarica Ösztöndíjpályázat 2021. évi fordulójához (5ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
6./  Egyebek 

 

1./ NAPIRENDI PONT 

Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta 

történt fontosabb eseményekről  
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A leírtakan kívül szeretném még kiegészíteni ezt a napirendi 
pontunkat. Szeptember 7-én volt egy megbeszélésünk az intézményeink vezetőivel, ahol a 
COVID-helyzet volt a fő téma. Intézményeink rendelkeznek protokollokkal, amelyeket 
igyekeznek betartani. Sajnos a Wass Albert Művelődési Központ és Könyvtár dolgozói között 
is megjelent már a vírus, így egy személyes kontaktus miatt alpolgármester úrral önkéntes 
karanténba vonultunk. Két negatív teszt után tértünk vissza a munkába. Szintén a vírus miatt 
szokatlan időpontban, augusztus végén lezajlott a ballagás a Móra Ferenc Általános Iskolában. 
A helyi COVID adatokról a honlapon tájékozódhattok, hetente kétszer-háromszor frissítjük az 
adatokat.  
Néhány teljesen friss hír a pályázati projektjeinkről és egyéb településüzemeltetési ügyekről: A 
Belügyminisztériumba benyújtott pályázatunk 20 millió Ft-ot nyert a Béke utcai járda 
felújítására. Megérkeztek az Országos Fásítási Program által elnyert facsemeték, amelyeket 
október 3-án, szombaton szeretnénk elültetni. Tegnapi nap folyamán csőtörés történt a Dózsa 
György utcában, mely egy rejtett törés volt. Pár hónapja egy csatorna megrepedt, átáztatta a 
földet, az aszfalt beszakadt, de nem szóltak a lakosok. Szalaggal kerítették el az érintett részt. 
Műszerrel megnézték a szakemberek, bekötő vezetéket jelzett nekik a műszer. Tegnap 
helyreállították, de a buszjáratot így is el kellett terelni. Megérkezett az őszi zöld- és 
csomagolási hulladékok elszállításának menetrendje. A veszélyhelyzet alatt kevesebb volt 
ugyan a szállítási időpont, de októbertől visszaáll az eredeti rend és úgy néz ki, hogy egységesen 
lesz kezelve ez a térség.  A buszvárók felújításával kapcsolatban a múltkor sokat beszélgettünk. 
Megkaptam az ajánlatot, az ár is megfelelő, de nem tudtam még előkészíteni; a következő ülésre 
hoznánk be. 
 
/18:30 Farkas Ferenc települési képviselő megérkezett az ülésre; a Képviselő-testület 9 tagja 
közül 9 jelen van, a testület határozatképes./ 
 
Továbbiakban még három eseményre hívnám fel a figyelmeteket: Hulladékmentes est 
megrendezésére kerül sor az Összefogás Sülysápért Egyesület és a Wass Albert Művelődési 
Központ és Könyvtár szervezésében október 2-án, pénteken, 18 órától. Október 18-án 
bonyolítjuk le a sülysápi futónapot, melyre mindenkit sok szeretettel várunk. Az október 23-ai 
ünnepségünkről se feledkezzünk meg, 18 órakor kezdődik. Meghirdettük a Sülysáp50 
fotópályázatot is, melyre a képek folyamatosan érkeznek.  
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És végül egy szép sülysápi siker: a Magyarország legszebb birtoka versenyen, precíziós 
gazdálkodás kategóriában a Tápió-Táj Kft. nyert, amihez ezúton is gratulálunk a cégnek és 
ügyvezető úrnak. 
 
Katus Norbert alpolgármester: Részt vettem egy térségi tájgazdálkodási fórumon, Gödöllőn, 
ahol egy szakértő elmondta, hogy fel fogják mérni a teljes Naturpark területének 
tájgazdálkodási sajátosságait, és a következő finanszírozási ciklusba forrást szeretnének erre 
találni. Erre készül egy országos stratégia is. Talán lenne pénz a domboldalakról folyamatosan 
lezúduló vízfolyások kezelésére is. Ezen a fórumon a térség polgármesterei vettek részt, ahol 
sok mindenről beszélgettünk, közös, jövőre szóló stratégiát szeretnének kiépíteni. A szakértők 
a helyi tapasztalatokra voltak kíváncsiak, legyen szó, szántókról, erdőkről, jogi szabályozásról.  
A másik említésre méltó dolog, hogy a Falumúzem külső felújítása elkészült, mely 14,5 millió 
Ft-ba került. Erre Önkormányzatunk 10 millió Ft-ot nyert Leader forrásból. További jó hír, 
hogy tegnap kaptuk meg a döntési listát arról, hogy nyertünk a Hungarikum pályázaton is 3 
millió Ft-ot. Ebből a két múzeumi nagyterem burkolása fog megvalósulni. Egy harmadik 
pályázatot szeretnénk még beadni és elnyerni, mert még a belső udvar felőli részt szeretnénk 
rendbe tenni. 
Horinka László polgármester: Köszönöm. Kérdés, egyéb hozzászólás van-e? Ha nincs, 
kérem, hogy aki elfogadja a tájékoztatót, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
83/2020. (IX. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt 
határidejű képviselő-testületi határozatokról és az előző 
képviselő-testületi ülés óta történt fontosabb eseményekről szóló, 
az SZMSZ 21. § (5) bekezdése szerint előterjesztett polgármesteri 
tájékoztatót elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

2./ NAPIRENDI PONT 

Védőnő kinevezése a Sülysáp I. számú védőnői körzetbe 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Egy érdemi pályázat van a védőnői állásra. Kelemen Dórának 
hívják a jelentkezőt, 30 éves, eddig Jászfényszarun dolgozott szintén határozott idejű 
jogviszonyban. Debrecenben diplomázott. Az álláshelyet 2020. október 1-jétől tudná betölteni, 
de szolgálati lakást szeretne.  
Ehhez kapcsolódóan el szeretném mondani, hogy pár hónappal ezelőtt kaptam egy szóbeli 
megkeresést a Móra Iskola igazgatójától, hogy szolgálati lakást szeretne. Egy hónappal ezelőtt 
írásban is megkaptam a kérelme, azzal, hogy azt a testület tárgyalja meg. Akkor még úgy 
látszott, hogy ilyen kérelemnek nincs helye a testület előtt, mivel nincs üres lakásunk, amiről 
szóban tájékoztattam igazgató asszonyt. A volt gyermekorvosi rendelőt az ottani lakással együtt 
a család- és gyermekjóléti szolgálatnak akartuk átadni. Ez most azonban egy kényszerhelyzet, 
ha nem tudunk lakást biztosítani a védőnő részére, akkor nem fog idejönni, azonban a 
helyettesítést meg kell oldanunk. Így vissza kellett lépnünk a tervünktől, viszont ennélfogva 
sajnálatos módon igazgató asszony számára sincs lakásunk továbbra sem, amiről tájékoztatni 
fogom, azzal, hogy ha adódik üres lakás, természetesen visszatérünk a kérelmére.  
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Seprős Viktor képviselő: Nem teljesen idevágó téma, de az Egészségközpontban a védőnői 
váróterembe miért nem mehetnek be az anyukák? Ha jön a rosszabb idő, akkor hogy lesz 
megoldva? 
Horinka László polgármester: A védőnők a felettes szakmai szervektől kapják az erre 
vonatkozó utasításokat, így nekünk sajnos csak korlátozottan van beleszólásunk ebbe, de utána 
kérdezek a dolognak, és keresünk jobb megoldást. 
Balog Mónika bizottsági elnök: Vegyenek fel maszkot, tartsák be a távolságot! Véleményem 
szerint a védőnők és a házi gyermekorvosok között sincs összhang, ami szomorú.  
Horinka László polgármester: Visszatérve a napirend szerinti témára, kérdés, hozzászólás 
van-e? Ha nincs, kérem, hogy aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
84/2020. (IX. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
közalkalmazottak jogállásáról 1992. évi XXXIII. törvény (Kjt.) 
83/A. § (1) bekezdése, valamint a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 42. § 2. 
pontja alapján 
1./ Sülysáp I. számú védőnői körzetébe Burinda-Porcs Adrienn 

fizetés nélküli szabadság idejére, előreláthatólag 2023. 
augusztus 31. napjáig tartó határozott időtartamra, 4 hónap 
próbaidő kikötésével Kelemen Dóra 4063 Debrecen, 
Kastélykert u. 2/B. szám alatti lakost nevezi ki védőnőnek,  

2./ illetményét és juttatásait a Kjt., illetve annak az egészségügyi 
intézményekben történő végrehajtásáról szóló 356/2008. 
(XII. 31.) Korm. rendelet, valamint az önkormányzatnál és 
intézményeinél foglalkoztatottak juttatásairól szóló 
önkormányzati rendelet szerint állapítja meg, 

3./ részére – a munkakör betöltésének idejére – szolgálati lakást 
biztosít a 2241 Sülysáp, Szent István tér 17/C. szám alatti 
ingatlanban, 

4./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

3./ NAPIRENDI PONT 

Dr. Gáspár István Humánszolgáltató Központ munkájáról szóló 

beszámoló megtárgyalása 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Ezt a napirendi pontot a HSZB tárgyalta és elfogadásra 
javasolta. Intézményvezető asszony nem beteg ugyan, de hatósági karanténban van, ezért nem 
tudott a bizottsági ülésen sem megjelenni. Kérdés, hozzászólás van-e? Ha nincs, kérem, hogy 
aki elfogadja a Dr. Gáspár István Humánszolgáltató Központ munkájáról szóló beszámolót, 
szavazzon. 
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A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
85/2020. (IX. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dr. 
Gáspár István Humánszolgáltató Központ elmúlt évi munkájáról 
szóló beszámolót – megköszönve az intézmény dolgozóinak 
áldozatos munkáját – elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, intézményvezető 
 

4./ NAPIRENDI PONT 

Gólyahír Bölcsőde elmúlt gondozási évéről szóló beszámoló 

megtárgyalása 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A beszámolót a HSZB tárgyalta és elfogadásra javasolta a 
Képviselő-testület felé. Kérdés, hozzászólás van-e? Ha nincs, kérem, hogy aki elfogadja a 
Gólyahír Bölcsőde elmúlt gondozási évéről szóló beszámolót, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
86/2020. (IX. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Gólyahír 
Bölcsőde elmúlt gondozási évről szóló beszámolóját – 
megköszönve az intézmény dolgozóinak áldozatos munkáját – 
elfogadja.  
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, intézményvezető 

 

5./ NAPIRENDI PONT 

Csatlakozás a Bursa Hungarica Ösztöndíjpályázat 2021. évi 

fordulójához 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A HSZB tárgyalta, elfogadásra javasolta. Kérdés, hozzászólás 
van-e? Ha nincs, kérem, hogy aki elfogadja a határozati javaslatot, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
87/2020. (IX. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határoz, hogy 
1./ a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjpályázat 2021. évi fordulójához csatlakozik, 
2./ az Ösztöndíjpályázat települési önkormányzati keretét –

beleértve az előző évekről átnyúló támogatási összegeket – 
90.000 Ft/hó x 10 hó összegben határozza meg, amit az 
Önkormányzat a 2021. évi költségvetésében biztosít, 
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3./ az előterjesztett pályázati kiírást jóváhagyja, és a pályázatot 
kiírja, 

4./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt, hogy a 
pályázattal kapcsolatos intézkedéseket tegyék meg. 

Határidő: 1./ 2020. október 1.; 2./ 2021. évi költségvetés 
elfogadása; 3./ 2020. október 5.; 4./ folyamatos 
Felelős: polgármester, jegyző 

 
Horinka László polgármester: Az első napirendi pontnál minden elhangzott, ami fontos, így 
egyebekben már nincs hozzászólni valóm. Köszönöm a munkátokat, az ülést bezárom. 
 
 
 

k.m.f. 
 

 
 
 Horinka László dr. Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 

 
 

 


